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PROTOKÓŁ NR 21/20 

POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I GOSPODARKI  

RADY POWIATU W GRYFINIE 

z dnia 27 października 2020 r. 
  

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 10:00 i trwało do godz. 11:20 w trybie zdalnym.  

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji (lista obecności – zał. nr 1), Starosta Gryfiński 

Wojciech Konarski,  Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar, Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk, 

Zastępca Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Monika Parzych – Malawska, 

Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji Urszula Przetak. Posiedzenie otworzył, stwierdził 

quorum i obrady w trybie zdalnym poprowadził Przewodniczący Hubert Andrych. Tematem 

posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXII sesję Rady Powiatu w 

Gryfinie oraz tematy wynikające z planu pracy komisji: Informacja o efektach współpracy 

Powiatu Gryfińskiego z innymi samorządami za 2019 r. oraz planach na 2020 r. w zakresie 

realizacji wspólnych zadań i inwestycji na drogach; Informacja dotycząca wydatków 

związanych z oświatą i edukacją w jednostkach podległych Powiatowi, realizowanych w 2020 r. 

 

  

Ad. 2  
Porządek obrad 21 posiedzenia Komisji Budżetu i Gospodarki został przedstawiony, stanowi 

zał. nr 2. 

 

Ad. 3  
Protokół z 19 wspólnego posiedzenia komisji z dnia 27 sierpnia 20202 r.zostały przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Protokół z 20 posiedzenia Budżetu i Gospodarki z dnia 21 września 2020 r.  zostały przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad. 4  

Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXII sesję Rady Powiatu  

w Gryfinie. 

 
I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały nr 

XVI/114/2020 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 30.04.2020 r. w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2020 r. (druk nr 3/XXII ) 

 

Zastępca Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Monika Parzych – 

Malawska powiedziała, iż PCPR w Gryfinie trzymał informację z Powiatowego Urzędu Pracy 

w Gryfinie o niewykorzystanych środkach  PEFRON w łącznej kwocie 59.600 zł. W związku z 

powyższym i w związku z wpływającą dużą ilością wniosków o dofinansowanie środków 

rehabilitacyjnych, sprzęt ortopedyczny i środki pomocnicze  

 

Radny Tomasz Mirakowski zapytał ile osób małoletnich otrzymało w tym roku 

dofinansowanie do turnusów rehabilitacyjnych. 

 

Zastępca Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Monika Parzych – 

Malawska odpowiedziała, że wnioski dotyczące dzieci są zawsze najważniejsze i wszystkie 

złożone w tym roku zostały rozpatrzone pozytywnie i środki zostały przyznane.  

https://bip.gryfino.powiat.pl/uchwradaproj/202022/druk_nr_3.pdf
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Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 5 os., przeciw – 0, wstrz..– 0) 

 
II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia na rok 2021 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz 

wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu 

(druk nr 4/XXII ) 

 

 

Zastępca Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Urszula Przetak umówiła projekt 

uchwały przedstawiając nowe opłaty które miałyby wejść od 2021 r. za usunięcie i 

przechowywanie pojazdów. 

 

Radny Wojciech Długoborski zapytał czy Powiat posiada swoje miejsce gdzie 

przechowywane są pojazdy odholowane. 

 

Zastępca Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Urszula Przetak odpowiedziała, 

że Powiat nie posiada wyspecjalizowanej jednostki powołanej do realizacji tego zadania , w 

związku z powyższym korzysta się z usług zewnętrznych podmiotów zgodnie z przepisami 

ustawy o zamówieniach publicznych.  

 

Radny Wojciech Długoborski zapytał jak wygląda sytuacja od momentu odholowania pojazdu 

do odebrania go przez właściciela. 

 

Zastępca Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Urszula Przetak odpowiedziała, 

że pojazdy, które zostają odholowane trafiają na parking strzeżony całodobowy. Stamtąd 

zazwyczaj są odbierane, po uiszczeniu opłaty, w ciągu doby, maksymalnie dwóch. Jednak 

pozostają też auta w dużo gorszym stanie po które nikt się nie zgłasza i pozostają na parkingu. 

 

Radny Wojciech Długoborski zapytał co finalnie dzieje się z takimi autami. 

 

Zastępca Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Urszula Przetak odpowiedziała, 

że  kiedy minie termin odbioru auto może zostać wystawione na sprzedaż w ramach licytacji, 

bądź jeśli jego stan techniczny jest zły to może trafić na złom.  

 

Radny Wojciech Długoborski zapytał jaki jest koszt zezłomowania jednego pojazdu przez 

Powiat? 

 

Zastępca Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Urszula Przetak odpowiedziała, 

że  to Powiat za każdy taki pojazd otrzymuje kwotę 492 zł. 

 

Radny Wojciech Długoborski zapytał: gdyby pani Naczelnik miała podsumować całość 

prowadzonego zadania z zakresu usunięcia i przechowywania pojazdów, to Powiat do niego 

dokłada ze środków własnych czy zarabia z racji zezłomowania dużej liczby pojazdów?  

 

Zastępca Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Urszula Przetak odpowiedziała, 

że potrzebne są pieniądze ze środków własnych do realizacji tegoż zadania. 

 

Radny Wojciech Długoborski zwrócił się więc z prośbą o przygotowani informacji: Ile 

dokładnie pieniędzy ze środków własnych musi dokładać Powiat na zadanie jakim jest usunięcie 

i przechowywanie pojazdów usuniętych z drogi oraz ich likwidację w momencie nieodebrania 

przez właściciela? – pismo nr BRZ.0012.1.21.2020.AW 
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Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 5 os., przeciw – 0, wstrz..– 0) 

 

 

III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu na 

2020 rok 

 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że zmiany w budżecie dotyczą trzech kwestii: 

wprowadzenia 45.000 zł, które powiat otrzymał od Gminy Banie na inwestycję pn. 

„Przebudowa obiektów inżynieryjnych w ciągu drogi powiatowej nr 1549Z Banie-Rów, wraz z 

dojazdami na odcinku od km: 0+845 do km: 1+745”; podwyższenia kapitału zakładowego 

spółki Szpital Powiatowy w Gryfinie Sp. z o.o. o 42.500 zł oraz zwiększenia planu dochodów i 

wydatków w Powiatowym Urzędzie Pracy o kwotę 26.628,92 zł. 

 

Radny Wojciech Długoborski poprosił o doprecyzowanie na czym polega zmiana w kapitale 

zakładowym spółki Szpital Powiatowy w Gryfinie Sp. z o.o. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że Spółka Szpital Powiatowy w 

Gryfinie płaci co roku Powiatowi czynsz dzierżawny w kwocie stałej 60.000 zł oraz w części 

ruchomej wynoszącej 200.000zł. Czynsz może być rozliczany przez faktury przeznaczone na 

modernizację obiektu. W związku z tym, ze szpital ma złą kondycję finansową, jak dzieje się to 

w całym szpitalnictwie w Polsce, należy go wspomagać. Pomoc możliwa jest również poprzez 

konwertowanie długu szpitala na ilość udziałów w Spółce, co też Zarząd proponuje w 

powyższym projekcie uchwały. 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 5 os., przeciw – 0, wstrz..– 0) 

 

Ad.5 

Informacja o efektach współpracy Powiatu Gryfińskiego z innymi 

samorządami za 2019 r. oraz planach na 2020 r. w zakresie realizacji 

wspólnych zadań i inwestycji na drogach. 
 

Naczelnik Zarządzania Drogami Arkadiusz Durma przedstawił informacje przygotowane dla 

komisji (zał. nr 1)  podkreślając, że w roku 2019 Powiat Gryfiński otrzymał od Urzędu 

Marszałkowskiego kwotę 736 415,52 zł na realizację zadań pn. „Przebudowa odcinka drogi 

Trzcińsko – Zdrój – Białęgi” oraz „Przebudowa drogi powiatowej nr 1384Z Kłodowo – 

Trzcińsko-Zdrój-Warnice” oraz z Urzędu Wojewódzkiego kwotę 2 085 702,57 zł na 

przebudowę ulicy Jaśminowej w Żórawkach. Dodatkowo w 2019 roku Powiat otrzymał środki 

od Gmin: Mieszkowice, Cedynia, Trzcińsko – Zdrój, Chojna i Moryń głównie na bieżące 

utrzymanie dróg. Jeżeli chodzi o rok 2020 zł to Powiat otrzymał środki z Urzędu 

Marszałkowskiego w kwocie prawie 2 550 000 zł na „Przebudowę ulicy 1 Maja w Gryfinie” 

oraz z Urzędu Wojewódzkiego 200 000 zł na przebudowę ulicy Krasińskiego oraz 1 043 791, 75 

zł na „Przebudowę drogi nr 1401Z Chojna – Białęgi, przejście przez Narost”. Powiat otrzymał 

jeszcze środki od poszczególnych gmin, które zostały wyszczególnione w załączonym 

materiale. 

 

Radny Wojciech Długoborski zapytał na jakim etapie jest budowa ścieżki rowerowej w 

Przyjezierzu ? – zapytanie BRZ.0012.1.21.2019.AW 
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Zastępca Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej Joanna Świątek 

przedstawiła przygotowany materiał (zał. nr 2) podkreślając, że współpraca z innymi 

samorządami polega przede wszystkim na świadczeniu usług sprzątających, niszczenia 

dokumentów czy krawiectwie. ZAZ w Gryfinie przede wszystkim skupił się na szyciu masek, 

ale również miał zlecenie na uszycie flag czy materiałów promocyjnych – toreb. 

 

Inspektor Wydziału Kryzysowego Krzysztof Krawczyk przedstawił przygotowany materiał 

(zał nr 3). Komisja nie wniosła żadnych uwag. 

 

Zastępca Dyrektor PCPR w Gryfinie Monik Parzych – Malawska przedstawiła 

przygotowany materiał (zał nr 4). Komisja nie wniosła żadnych uwag.  

 

 

Ad.6 

Informacja dotycząca wydatków związanych z oświatą i edukacją w 

jednostkach podległych Powiatowi, realizowanych w 2020 r. 
 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz – Bień 

przedstawiła przygotowane informacje (zał nr 5) podkreślając, że plan ogólny  wydatków na 

oświatę w 2020r. wynosił 28 473 534,30 zł, zaś na dzień 30 września 2020 r. jego wykonanie 

wynosiło 71,75 % 

 

 

Ad. 5 

Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 

 
Radny Wojciech Długoborski poinformował, iż posiada informacje z mediów, że hala 

widowiskowo – sportowa znajdująca się przy I Liceum Ogólnokształcącym została 

udostępniona nieodpłatnie do końca roku dla uczniów tegoż liceum. Poprosił o potwierdzenie 

tych informacji przez Starostę. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że za każdą deklaracją złożoną w 

mediach musi iść dokument potwierdzający– w tym przypadku umowa użyczenia obiektu i taki 

projekt Dyrektor szkoły jak i Zarząd Powiatu otrzymał, jednakże ma co do jego treści parę 

uwag. Mijają trzy tygodnie od pisma sporządzonego przez Burmistrza, ale nadal młodzież nie 

ma wstępu do obiektu, choć aktualnie i tak uczy się zdalnie. 

  

 

Protokół sporządziła: 

Ada Wisławska 

 

 

 

 

 Przewodniczący Komisji 

 

 Hubert Andrych   


